
Referat af Bestyrelsesmøde d. 20. juni 2023 

 

1. Vedr. hegn Mester Jacob sætter postkasser op, Mimi har list over navne men mangler stadig nogle, Mimi 
sender listen til Rezkar derefter Printer Rezkar labels og sætter dem på postkasserne. Vi har to tilbud fra 
murere vedr. møre fuger, vedr. ødelagte mursten er tilbud sendt til Hegn og Porte da de betaler dette. Vi har 
også fået et tilbud på sokkel ved rækkehuse da den skal tætnet, Eva forsøger at få et tilbud til. 

2. Rezkar hjælper med udskiftning af låse, har tid i uge 27, hvis folk ikke selv kan. Eva putter nøgler til de nye 
postkasser i de gamle. 

3. Snak vedr. udskiftning af de franske altandøre og ekstraordinær generalforsamling, der skal laves en 
nøjagtig plan inden vi indkalder til en ekstraordinær generalforsamling. Rezkar og Mimi sætter sig sammen 
og laver en plan over hvor mange døre der udskiftes nu og hvor mange døre der skal skiftes i fremtiden, 
samt en plan for vedtægtsændringer da vi ændrer i klimaskærmen. Charlotte og Eva Kigger på tilbud vedr. 
døre og sammenligner priser m.m 

4. Ekstraordinær generalforsamling bliver tidligst i september Eva giver Bjarke besked. 

5. Vi tager ændringer af husorden og vedtægter ved næste møde d. 15. August 2023 hvor 
Shirleyforhåbentlig  kan deltage. 

6. Vedr. nye el-aftale Vi foretager os ikke noget men overgår til den aftale Ørsted skriver. 

7. Soklen ved rækkehusene er ved at smuldre, vi har et tilbud og afventer et tilbud til. 

8. John Jensen VVS vender ikke tilbage vedr. afsyring af rør, så vi beholder de aftaler vi har i stedet for at 
samle dem hos John Jensen, Eva kontakter Enco  VVS for afsyring i stedet. 

9. Opsigelse af Nordisk Polering pr. 1. Januar 2024, opsigelser skal gøres 30. september 2023 , Charlotte vil 
gerne hjælpe med formulering. 

10. Eva sender jobbeskrivelse ud til nye leverandører for tilbud. 

11. Vedr. blomsterstativ på væg er ok, men godt at spørge først. 

12. Grundejerforening desværre ikke noget nyt. 

13. Status handicapparkering, grundejerforening har nu godkendt at beboer må etablere handicapparkering 
ved at udvide en parkeringsplads. 

14. Diskussion vedr. indhegning af containerplads, evt. nedgravede containere, der var forskellige 
holdninger til dette. 

15. Evt. Rezkar vil gerne at vi indkøber en græstrimmer, der blev givet ok. 

16. Næste bestyrelsesmøde d. 15. August 2023 hos Eva-Lis. 

 

 

 



 

 

 


